

Pressemitteilung

PLAZAMEDIA selects VIPE for specific playout services

Ismaning GERMANY, September 2019. PLAZAMEDIA, a leading full service provider of smart content solutions, has chosen BCNEXXT VIPE for selected playout services.

By using the cloud native publishing platform VIPE for some of its playout services, PLAZAMEDIA is entering a new technology era that enables them to stay ahead of their competitors.

Project management, solution integration and support is provided by Netorium, Wiesbaden. The partnership between BCNEXXT and Netorium provides PLAZAMEDIA with the flexibility to increase their business without expanding their engineering or operations teams.

“We want to expand the company while reducing risky long term investments. With smart solutions like VIPE we can offer better services, respond faster to opportunities and at the same time reduce the overall cost per channel or service.” says Hardy Steinweg, COO at PLAZAMEDIA GmbH.

www.bcnexxt.com / www.netorium.de

PLAZAMEDIA nutzt VIPE für ausgewählte Playout Services

Ismaning, September 2019. PLAZAMEDIA, etablierter Anbieter smarter Content-Lösungen für alle Medienplattformen, wählt BCNEXXT VIPE für bestimmte Playout Services.

Mit dem Einsatz der nativen Cloud-Publishing-Plattform VIPE für einige seiner Playout Services stellt der Full-Service-Dienstleister die Weichen für die Zukunft und verschafft sich einen deutlichen Technologie-Vorsprung gegenüber Mitbewerbern im Markt.

Projektmanagement, Applikationsintegration und Support werden von der Netorium GmbH, Wiesbaden, übernommen. Die Zusammenarbeit mit BCNEXXT und Netorium ermöglicht PLAZAMEDIA einen flexiblen Geschäftsausbau ohne Erweiterung der Engineering- oder Operational Teams.

„Wir wollen mit unserem Unternehmen weiter wachsen und gleichzeitig risikoreiche Investitionen reduzieren. Mit intelligenten Lösungen wie VIPE können wir bessere Dienstleistungen anbieten, schneller auf Chancen reagieren und gleichzeitig die Gesamtkosten pro Kanal oder Service senken“, sagt Hardy Steinweg, COO der PLAZAMEDIA GmbH.

www.bcnexxt.com / www.netorium.de